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Protokół Nr VI/2024 

z  sesji Rady  Miasta  Łuków 

w dniu 28 sierpnia 2024 roku  

Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2024 r. o godz.08:30, a zakończono o godz.09:09 tego samego 

dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta im. Jana Pawła II przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 17 w Łukowie. 

Stan ustawowy radnych                                     -     21 

Obecnych                                                           -     20 

Nieobecnych                                                      -       1 

Obradom przewodniczył: 
 Artur Czubaszek   – Przewodniczący Rady 

1. Otwarcie 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Otwarcie. 

Otworzył VI nadzwyczajną sesję Rady Miasta Łuków.  

Przywitał wszystkich przybyłych na sesję. 

Przywitał Burmistrza Miasta Pana Piotra Płudowskiego, Zastępcę Burmistrza Pana Mateusza 

Popławskiego, Skarbnika Miasta Panią Barbarę Leszczyńską, Sekretarza Miasta  

Pana Waldemara Siurka,  

Przywitał naczelników, kierowników i pracowników Urzędu Miasta oraz zaproszonych gości. 

Przywitał wszystkich oglądających transmisję z dzisiejszej sesji w przekazie internetowym.  

Przypomniał, że transmisja sesji prowadzona jest na stronie internetowej Miasta 

www.lukow.pl. – link do transmisji znajduje się w zakładce Rada Miasta Łuków.  

W tej zakładce dostępne są także wyniki głosowań imiennych Państwa radnych. 

 Stwierdził, że w obradach uczestniczy aktualnie zgodnie  z listą obecności 19 radnych,  

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum pozwalające  

na podejmowanie wiążących uchwał. 
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2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 2 porządku obrad -  

Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad. 

Zwrócił się do Państwa radnych, mówiąc, że sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym na wniosek Burmistrza Miasta  

z dnia 26 sierpnia 2024 roku. Do wniosku dołączono porządek obrad oraz projekty uchwał.  

Dodał, że dziś przed obradami sesji doręczono Państwu radnym autopoprawkę do projektu 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Przypomniał, że do zmiany porządku obrad sesji nadzwyczajnej konieczne jest uzyskanie 

bezwzględnej większości głosów ustawowego składu Rady i dodatkowo zgoda 

wnioskodawcy.  

Zapytał, czy są wnioski do tak przedstawionego porządku obrad ? Stwierdził, że nie widzi 

wniosków.  

Poinformował, że porządek obrad VI nadzwyczajnej sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie 
2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego  

Nr 1 w Łukowie oraz nadania mu statutu. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty  

za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim 
Nr 1 w Łukowie. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  
dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa i dostosowanie 
pomieszczeń dla potrzeb funkcjonowania Pododdziału Urazowo-Ortopedycznego”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego  
dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Łukowa na lata 2021 – 2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków  
do rozpatrzenia petycji i przekazania organowi właściwemu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
11. Zamknięcie. 
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3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Żłobka 
Miejskiego Nr 1 w Łukowie oraz nadania mu statutu. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego  

Nr 1 w Łukowie oraz nadania mu statutu.  

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta  – wyznaczył do referowania Naczelnika Wydziału 

Spraw Społecznych.  

 

Radosław Niewęgłowski Naczelnik WSS - omówił projekt uchwały.  

 

W trakcie referowania do obrad dołączył Grzegorz Gomoła Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

w systemie za pomocą przycisku kworum.  Z kolei przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego Nr 1 
w Łukowie oraz nadania mu statutu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

 
Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego Nr 1 w Łukowie 
oraz nadania mu statutu. 

Uchwała otrzymała nr VI/41/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty  
za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim 
Nr 1 w Łukowie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 4 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim Nr 1  

w Łukowie. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta  – omówił projekt uchwały.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Marcin Mościcki Radny, Bartłomiej Bryk Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Radosław Niewęgłowski Naczelnik WSS, Piotr Płudowski Burmistrz Miasta 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM - wobec wyczerpania listy mówców  

zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 
oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim Nr 1 w 
Łukowie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt  
oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka 
w Żłobku Miejskim Nr 1 w Łukowie. 

Uchwała otrzymała nr VI/42/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 5 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta  – omówił projekt uchwały.  

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiących własność Miasta Łuków 

Uchwała otrzymała nr VI/43/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa i dostosowanie 
pomieszczeń dla potrzeb funkcjonowania Pododdziału Urazowo-Ortopedycznego”. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 6 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa i dostosowanie 

pomieszczeń dla potrzeb funkcjonowania Pododdziału Urazowo-Ortopedycznego”. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta  – omówił projekt uchwały.  

 

Waldemar Siurek Sekretarz Miasta – wskazał na potrzebę wprowadzenia korekty w tytule 

projektu uchwały oraz w paragrafie 1 polegającej na dodaniu słowa „potrzeb” przed słowem 

”funkcjonowania”.  Nazwa zadania, o której mowa w tytule uchwały oraz w § 1 po zmianie 

otrzyma brzmienie: „Przebudowa i dostosowanie pomieszczeń dla potrzeb funkcjonowania 

Pododdziału Urazowo-Ortopedycznego”. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta  – powiedział, że na sali obrad obecny jest Dyrektor  

SP ZOZ w Łukowie, który będzie udzielał odpowiedzi na ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego projektu uchwały. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  powiedział, że zgłoszoną przez Sekretarza Miasta 

uwagę  przyjmuje jako autopoprawke do projektu uchwały. Poprosił Dyrektora SP ZOZ  

w Łukowie Pana Mariusza Furlepę o przedstawienie informacji nt. proponowanej zmiany.  

Mariusz Furlepa Dyrektor SP ZOZ w Łukowie – powiedział, że proponowana zmiana 

wynika z tego, że we wniosku IOWISZ wpisano Pododdział Urazowo-Ortopedyczny,  

a nie Oddział Ortopedyczny. Zaznaczył, że sytuacja SP ZOZ jest dynamiczna i zależy  

od informacji napływających m.in. z NFZ oraz Komisji, która ma zajmować się 

restrukturyzacją szpitali. Wyjaśnił, że utworzenie pododziału jest rozwiązaniem 

oszczędnościowym, jeżeli chodzi o liczebność kadry kierującej komórkami organizacyjnymi 

w  szpitalu, ale nie zmienia merytoryki i zakresu funkcjonowania oddziału. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa i dostosowanie 
pomieszczeń dla potrzeb funkcjonowania Pododdziału Urazowo-Ortopedycznego” wraz z 
autopoprawką. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Świniarski 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa i 
dostosowanie pomieszczeń dla potrzeb funkcjonowania 
Pododdziału Urazowo-Ortopedycznego”. 

Uchwała otrzymała nr VI/44/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Mariusz Furlepa Dyrektor SP ZOZ w Łukowie – podziękował za jednogłośne podjęcie 

uchwały. Dodał, że opinia IOWISZ jest pozytywna, co pozwala na podpisanie umowy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 
dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Łukowa na lata 2021 – 2030. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 7 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego  

dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Łukowa na lata 2021 – 2030. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta  – wyznaczył do referowania Zastępcę Burmistrza. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza - omówił projekt uchwały.  
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W trakcie referowania salę obrad opuścił Arkadiusz Pogonowski Radny. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum.  Z kolei przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Łukowa na lata 2021 – 2030. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Arkadiusz Pogonowski, Tomasz Świniarski 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

 
Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 
aktualizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego  
dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Łukowa na lata 
2021 – 2030. 

Uchwała otrzymała nr VI/45/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków  
do rozpatrzenia petycji i przekazania organowi właściwemu. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków  

do rozpatrzenia petycji i przekazania organowi właściwemu. 

Poinformował, że zgodnie z procedurą określoną w Statucie Miasta petycje, które wpłynęły 

do Przewodniczącego Rady, przekazał do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków  

i Petycji. Komisja zajmowała się tym tematem na posiedzeniu w dniu 9 sierpnia br.  

Poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnego Grzegorza Gomołę  

o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie, a w dalszej kolejności Pana Burmistrza  

o przedstawienie projektu uchwały. 
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Grzegorz Gomoła Przewodniczący Komisji SWiP – przedstawił opinię Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji z dnia 9 sierpnia 2024 roku, wskazując, że opinia została przyjęta  

po zasięgnięciu opinii radcy prawnego Urzędu Miasta. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta  – omówił projekt uchwały.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków do 
rozpatrzenia petycji i przekazania organowi właściwemu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Arkadiusz Pogonowski, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia braku 
właściwości Rady Miasta Łuków do rozpatrzenia petycji 
 i przekazania organowi właściwemu. 

Uchwała otrzymała nr VI/46/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta  – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta - omówiła projekt uchwały.  
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum.  Z kolei przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024..  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Arkadiusz Pogonowski, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2024. 

Uchwała otrzymała nr VI/47/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta  – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrał: 

Jerzy Siwiec Radny. 

 

Odpowiedzi na zadane pytanie udzielił: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 



11 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej wraz z autopoprawką.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Arkadiusz Pogonowski, Tomasz Świniarski 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej. 

 
Uchwała otrzymała nr VI/48/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

11. Zamknięcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 11 porządku obrad 

– Zamknięcie. 

Wobec wyczerpania porządku zamknął obrady VI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Łuków.  

Podziękował wszystkim za udział.  

Przewodniczący 
Rady Miasta  

Artur Czubaszek 

 

Protokołowała:  

Katarzyna Wereszczyńska 

Kierownik BRM  


